
Dne 9.2.2013 smo pripravili občni zbor društva. Kot vsako leto smo ob tej priliki obeležili slovenski 
kulturni praznik s prispevki članov. Skupina članov nam je pripravila presenečenje: pustne šeme so 
nas obiskale in pozabavale. 
 
 

 
 

 
Dobrodošli veseli pohodniki 
 
Spet je leto naokrog in mi smo zbrani vsi »ukop«. 
Da se imamo lepo, se trudimo prav vsi močno. 
 
Hodimo v mokrem in v suhem, v hrib in pod hrib, po ravnem in v ovinek, pospešujemo in zaviramo. 
 
V hribih se počutimo, kot da smo očistili misli, se dvignili nad vrvež vsakdanje civilizacije, pridobili 
stabilnost. V tem času se uspemo odcepiti od pritiska, stresa, zmoremo umirjen prehod v nov delovni 
zagon. Vpliv narave in okolja deluje, kajti to je energija, a drugačna, to je energija, ki vzpodbuja 
drugačen mir in drugačne občutke kot energijo, s katero se srečujemo drugje. 
 
Nocoj se lahko zahvalimo našemu predsedniku, ki ga vsi dobro poznamo, naši Mirjam, pa vsakemu 
posebej in vsem skupaj, ki sodelujete pri pripravi in vodenju  lepih pohodov.  
 
Naj traja naše druženje in lepo prijateljevanje še naprej, pa: 
 
Veselo s korakom v korak! 
 

Vaša sopohodnica Zorica 
 
 

 
 
Kako sem postala članica »Društva pohodniki Triglav«  
 
Bilo je pred nekaj leti. Takrat sem bila še v dobri kondiciji. Ker sem imela veliko željo se vključiti v kako 
pohodniško društvo, sem se neke nedelje odločila za vpis. 
 
Ravno tisto nedeljo sta organizirali pohod obe društvi: Mark in Triglav. Obe sta vpisovali nove člane in 
pobirali članarino. Ker jaz še nisem poznala njihovih članov, sem nehote pristopila h gospe, ki je 
pobirala članarino za Triglav. Do takrat še vedela nisem, da to društvo obstaja. Bila sem malo 
razočarana! 
Toda, ko sem spoznala njihovega predsednika Franka in njegovo desno roko Mirjam, sem se 
razveselila in bila navdušena nad njihovimi duhovitostmi in vedno dobri volji. Navdušila sem še moža, 
da se je včlanil in se večkrat udeleževal vaših pohodov. 
 



Na žalost sva postala oba malo bolj »mlada« in betežna. Zdaj se ne moreva udeležiti skoraj nobenega 
pohoda več. A sklenila sva, da bova vseeno ostala vaša člana. Srečna sva, ko dobiva domov seznam 
vaših pohodov.  
 
Za naprej želiva še veliko lepih in zdravih let ter veliko pohodov. 
 
Hvala vam vsem za razumevanje. Frankotu in Mirjam pa: Vidva sta prava bisera v »Triglavski školjki«. 
Ostanita še naprej taka! 
 

Ivanka in Ivan Volk 
 
 
 

   
 

     
 

     
 

     



     
 

     
 

   
 

     
 

     
 



    
 


